
نورا حســینی: ساختمان شماره دو شــهرداری یا همان ساختمان روزنامه اطلاعات 
باز هم در لیست فروش شهرداری قرار گرفت. این سومین بار است که این ملک برای 
گرفتن مجوز فروش به صحن شــورای شهر تهران می آید. در دوره مدیریت شهری 
پنجم نیز این ملک در لیست فروش قرار گرفت و قرار بود با بنیاد مستضعفان تهاتر 
شود. اما در صحن شورای شهر با آن مخالفت شد. در آن دوره احمد مسجد جامعی 
در مخالفت با فروش این ملک در صحن شــورای شــهر تهــران گفته بود: «خوب 
بود دوســتان قبل از ارائه این لیســت، اطلاعات زمینه ای به ما می دادند. ساختمان 
روزنامه اطلاعات به عنوان قدیمی ترین روزنامه ایران مطرح اســت و این ساختمان 
موقعیــت ویژه ای به لحــاظ جایگاه خبری دارد. چرا که بــه مجلس، قوه قضائیه و 
ریاســت جمهوری نزدیک است». وی ادامه داد: قرار بر این بود که دو موضوع برای 
این ساختمان پیشنهاد شود. یکی موزه مطبوعات و یکی هم موزه چاپ. از جهتی این 

ساختمان جزء فضای قدیمی شهر تهران است.
حجت نظری، عضو دیگری شــورای شــهر پنجم نیز گفته بود: «ما باید ســعی 
کنیم ســرمایه های شــهر را حفظ کنیم. از باب مسئولیتی که خود ما در شهر داریم. 
ســاختمان روزنامه اطلاعات نه فقط از باب روزنامه اطلاعات بلکه به عنوان میراث 
ملی باید حفظ شود و این را هم در نظر بگیرید که کسی که این ساختمان را می خرد، 
اگر نتواند ساخت وساز کند، سودی برایش نخواهد داشت. بنابراین در صورت فروش 
این ساختمان حفظ نخواهد شــد». در  نهایت ساختمان روزنامه اطلاعات از لیست 
املاک قابل فروش حذف شد. این ساختمان در دوره ششم مدیریت شهری باز هم در 
لیست فروش قرار گرفت، آن  هم برای تهاتر با ملکی که صاحب آن بنیاد مستضعفان 
بود. آن زمان ناصر امانی، عضو شــورای شهر تهران درباره فروش ساختمان قدیمی 
روزنامه اطلاعات و ایجاد پردیس شهرداری گفت: «من در جلسه برنامه و بودجه که 
آقای زاکانی هم حضور داشــت، درباره این مسئله صحبت کردم. به این نکته اشاره 
کردم که بنا بوده دور تا دور پارک شهر به پردیس مدیریت شهری تبدیل شود. ما دیگر 
نباید دوباره کار را از صفر شروع کنیم. به همین دلیل شما دیدید که حتی اولویت این 
موضوع هم رأی نیاورد و ما حتما به اصل آن  هم رأی نمی دهیم و فکر نمی کنم اکثر 
اعضا موافق این جریان باشند». اما او در جلسه روز گذشته به لیست موافقان فروش 
اضافه شــده بود. تنها مخالفان فروش این ســاختمان مهدی عباســی، علی اصغر 
قائمی و حبیب کاشــانی بودند؛ هرچند کاشانی با زمان فروش این بنا مخالف بود و 
با اصل فروش مخالفتی نداشت. اما دیگر مشتری این ملک بنیاد نیست و قرار است 
شهرداری در ازای بدهی هایی که بانک شهر دارد، این ساختمان را به این بانک بدهد . 
ابوذر مختاری، مدیرعامل سازمان املاک و مستغلات در جلسه روز گذشته در جریان 
بررسی یک فوریت لایحه شهرداری تهران برای اخذ مجوز فروش، واگذاری و انجام 
معامله ملک متعلق به خود گفت: امســال مکلف به تحقق بودجه پنج هزارو ۴۴۶ 
میلیارد تومانی بودیم. سیاســت شهرداری این اســت که ملک ساختمان تجاری - 
اداری روزنامه اطلاعات واقع در لاله زار برای پرداخت بدهی به بانک شهر در اختیار 
این بانک قرار گیرد. او با بیان اینکه مصوبه اخیر شــورا منجر به توافق با بانک شهر 
و پرداخت ســه هزار میلیارد تومان دیون پیمانکاران ســنواتی برای اولین بار توسط 
شــهرداری تهران شــد، افزود: این اقدام مدال افتخاری برای مدیریت شهری است. 
چرا که سالیان سال بدهی پیمانکاران پرداخت نشده بود. بنابراین امیدواریم با مصوبه 

جدید بتوانیم بدهی ها را پرداخت کنیم و تسهیلات جدید بگیریم.
در ادامه مهدی عباســی، رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای شهر تهران نیز 
درباره واگذاری ملک شــهرداری تهران، گفت: واگذاری ملک یکی از تکالیفی است 
که از شورا به شهرداری داده شده است. با وجود این درخصوص «ساختمان روزنامه 
اطلاعات» شــهرداری تهران باید بگوییم که ۱۰ هزار متر مربع از این ساختمان کاملا 
نوســازی شــده و ســاختمان ۲۰ هزار متر مربعی واقع در ضلع غربی آن ۳۵ درصد 
پیشــرفت فیزیکی داشت که متوقف شــد؛ بنابراین حیف است این پروژه را به اتمام 
نرســانیم. ما عملا به سمت سیاســت تجمیع حرکت کردیم و اگر بتوانیم بخشی از 
شــهرداری را به ســاختمان اطلاعات منتقل کنیم، آورده اقتصادی برای ما خواهد 
داشــت. در ادامه مهدی چمران ریاســت شورای شــهر تهران نیز با اشاره به اینکه 
پیشنهاد ما این بود که ساختمان وزارت دادگستری به جای خرید ساختمان در کوهک 

برای شــهرداری خریداری شود، افزود: چهار طبقه «ســاختمان روزنامه اطلاعات» 
تجاری است و شــهرداری می خواهد استفاده اداری داشته باشد. وقتی این طبقات 
تجاری باشد، ارزش معاملاتی بالاتری خواهد داشت. در حقیقت چنین بحثی نیست 
که ساختمان به هر طریقی به فروش برسد. برای اینکه تکلیف شده موظف نیستیم 
به هر قیمتی ملک را بفروشیم. قیمت ملک در روزهای اخیر ۱۰ تا ۱۵ درصد کاهش 
یافته و مشــخص نیست در ســال آینده چه وضعیتی درخصوص قیمت ها داشته 
باشــیم. با فروش املاک از میزان بدهی های شهرداری به بانک کاسته خواهد شد. 
در  نهایت اعضای شــورای اسلامی شهر تهران با ۱۸ رأی موافق با لایحه شهرداری 
تهران درباره مجــوز فروش، واگذاری و انجام معامله ملک متعلق به شــهرداری 

تهران موافقت کردند.
بلیت  مترو  گران  می شود

در جلســه روز گذشــته شورای شــهر تهران نرخ بلیت مترو برای سال ۱۴۰۲ نیز 
مورد بررســی قرار گرفت . جعفر تشکری هاشمی در جریان بررسی این لایحه گفت: 
امروز باید نرخ کرایه تاکســی، مترو و اتوبوس را بررسی کنیم که به عنوان شروع کار 
نرخ کرایه مترو را در دستور کار قرار می دهیم. وی با بیان اینکه بر اساس این لایحه 
نرخ ها از اول اردیبهشت ۱۴۰۲ عملیاتی می شود، اظهار کرد: مدل نرخ گذاری در مترو 
این گونه اســت که یک ورودی برای مسافران پیش بینی می شود و بر اساس کیلومتر 
پیمایش کرایه تعیین می شــود که در این مدل برای ســاعات پیک و غیر پیک مبالغ 
متفاوت است و همچنین مبالغ کرایه برای افرادی که بلیت را به صورت حضوری  یا 
الکترونیک می خرند نیز متفاوت اســت. بر این اساس اگر شهروندان بلیت مترو را از 
سامانه «تهران من»  یا دیگر سامانه های الکترونیک خریداری کنند، ۱۰ درصد از مبلغ 
کلی بلیت کم می شــود و اگر مسافر در ساعت غیر پیک سفر داشته باشد، ۱۵ درصد 

مبلغ کرایه کاهش می یابد.
تشکری هاشمی با بیان اینکه بر این اساس اگر افراد در ساعت غیرپیک و به صورت 
الکترونیکــی بلیت تهیه کننــد مبلغ پایه دوهزارو ۲۹۵ تومــان خواهد بود و اگر در 
ســاعت پیک و به صورت الکترونیک بلیت خریداری کنند، مبلغ دوهزارو ۷۰۰ تومان 
خواهد بود، گفت: چنانچه مسافران بلیت را در ساعت غیرپیک و به صورت حضوری  
خریــداری کننــد، بلیت دوهزارو ۵۵۰ تومــان خواهد بود  اما اگر در ســاعت پیک و 

به صورت حضوری خرید کنند، مبلغ سه هزار تومان خواهد بود.
وی افــزود: بر این اســاس مبلغ ورودی مترو از حداقل دوهــزارو ۲۰۰ تا حداکثر 
ســه هزار تومان خواهد بود و به ازای هر کیلومتر مسافت نیز ۲۰۰ ریال به مبلغ پایه 

اضافه می شود که البته تا دو کیلومتر اول رایگان است.
عضو شــورای شــهر تهران ادامه داد: برای خط پنج نیز حداقــل مبلغ ورودی 
ســه هزارو ۲۱۳ تومان خواهد بود که در صورت خرید پشــت باجه و در اوج سفرها 
این مبلغ تا حداکثر چهارهزارو ۲۰۰ تومان افزایش می یابد. البته دقت داشــته باشید 
که این ماکزیمم هزینه برای سفر در ۳۴ کیلومتر مترو است. در حالی که یک مسافری 
که از حومه وارد تهران می شود، حداقل ۸۰ کیلومتر مسافت طی می کند. وی افزود: 
کســانی که از متروی هشــتگرد اســتفاده می کنند، آنها نیز بر مبنای ساعت اوج و 
غیر اوج و خرید بلیت الکترونیک و غیر الکترونیک محاسبه می شود که از شش هزارو 
۲۷۳ تومان و تا حداکثر هشــت هزارو ۲۰۰ تومان این مبلغ تعیین شده است و بلیت 
فرودگاه امام نیز بر همین مبنا از حداقل ۱۰ هزار و ۴۴۲ تومان تا حداکثر ۱۱ هزار و ۶۰۲ 
تومان خواهد بود. تشکری هاشمی افزود: بر این اساس به طور میانگین قیمت بلیت 
مترو نسبت به مدت مشابه سال قبل ۳۱ درصد افزایش داشته است و از آنجایی که 

نرخ تورم ۴۶ درصد تعیین شده، این افزایش نرخ کمتر از نرخ تورم است.
وی بــا بیان اینکه د رمورد بلیت تک ســفره و کاغذی کــه صف های طولانی در 
ایستگاه های مترو ایجاد می کند نیز برای اینکه مردم رغبت کنند از بلیت الکترونیک 
استفاده کنند مبلغ پرداختی چهارهزار تومان برای سفرهای داخل شهر تعیین شده، 
گفت: بر همین اســاس قیمت بلیت تک ســفره برای کرج پنج هزار تومان، هشتگرد  

۹هزار تومان و متروی فرودگاه امام ۱۵ هزار تومان خواهد بود.
عضو شــورای شــهر تهران افزود: قیمت کارت بلیت نیز ۱۲ هزار تومان خواهد 
بود و همچنین برای اقشــار خاص مانند کمیته امداد، بهزیســتی، خانواده ایثارگران 

و... تخفیف ها با توجه به نظامات بلیت یکپارچه الکترونیک استمرار خواهد داشت.
وی با بیان اینکه مبلغ شــارژ در کارت ها قبلا ۵۰ هزار تومان بوده اما حالا حداقل 
۱۰۰ هزار تومان خواهد بود، گفت: اگر شهرداری توانست نرم افزار خود را ارتقا  دهد، 

مبلغ قابل شارژ افزایش خواهد داشت.
تشکری هاشمی با بیان اینکه در حال حاضر کارت بلیت ها شخصی هستند، اظهار 
کرد: به مسافرانی که حدفاصل ســال های ۸۵ تا ۹۵ کارت بلیت ودیعه ای دریافت 
کردند، سه ماه فرصت داده می شود که نسبت به تبدیل کارت های خود اقدام کنند.

وی افزود: ســقف واریزی کارت های ویژه ۱۵۰ هــزار تومان افزایش می یابد و به 
مبلغ ۳۰۰ هزار تومان می رسد و برای کارت بلیت های رایگان نیز حداکثر چهار سفر 

در روز پیش بینی شده است.
جلال بهرامی، معاون حمل ونقل شهرداری تهران نیز در توضیح این لایحه با بیان 
اینکه مبلغ اورهال هر واگن از میزان درآمدی که دارد بیشــتر است، گفت: ۱۵ درصد 
به مسافران بابت سفر در ساعات غیر پیک تخفیف داده می شود و اگر از کارت بلیت 
هم اســتفاده کنند، ۱۰ درصد دیگر به آنها تخفیف داده می شــود و با یک سرجمع 
می بینیم که ۲۵ درصد تخفیف عمده به مسافران داده می شود و دقت داشته باشید 
که ما پیشــنهاد شناورشــدن قیمت بلیت مترو را نه برای افزایش درآمد بلکه برای 
تشویق شهروندان به سفر در ساعات غیر پیک دادیم. وی با اشاره به برخی انتقادات 
مبنی بر نرخ بلیت خطوط طولانی گفت: متروی هشــتگرد و فرودگاه امام مسافران 
کمی دارد و دقت داشــته باشــید که یارانه بلیت متروی کرج هم توسط شهرداری 
تهران پرداخت می شود. هر چند  دولت یک سوم بهای خدماتی را که برای بلیت مترو 
باید بدهد، تأیید کرده اما هنوز این مهم محقق نشده است و ما افزایش ۳۱ درصدی 

نرخ بلیت مترو را ارائه کردیم تا بتوانیم خدمات بهتری به مردم ارائه کنیم.
نهایتا اعضای شــورای شــهر تهران بــا افزایش ۳۱ درصدی قیمــت بلیت مترو 
موافقت نکردند و مقرر شد در سال آینده نرخ بلیت مترو  مانند سال جاری ۲۵ درصد 
افزایش داشــته باشد و اعضای شورای شــهر به این افزایش ۲۵ درصدی رأی مثبت 
دادند. در حاشیه جلسه روز گذشته علیرضا نادعلی درخصوص انتشار فیش حقوقی 
۳۰ میلیون تومانی یکی از کارمندان شــورای شــهر تهران نیــز توضیح داد و گفت: 
کمیســیون شهرسازی متنی را در این خصوص آماده کرده که اطلاعات کامل در آن 
تشریح شــده است. قطعا درباره آنچه شنیده ام، توضیحات قابل توجهی وجود دارد 
که باید مدنظر قرار گیرد تا  مانند موضوع فیش حقوقی قبلی برخی اطلاعات نادیده 

گرفته نشود.
سخنگوی شورای شهر تهران با اشاره به ساماندهی پارک دانشجو گفت: در بحث 
جمع آوری دست فروشــان تعارض وجود دارد، این دســته از افراد در  حال فعالیت 
هســتند اما فضای اطراف پارک دانشجو ساماندهی خواهد شد. به دلیل اغتشاشات 
و جلوگیری از التهاب بیشــتر و همچنین به دلیل نوروز قرار بر این شد تا ساماندهی 
دستفروشــان تئاتر شــهر پس از عید انجام شــود. او تأکید کرد: بوستان های تهران 
قابل دفاع نیست و باید به سمتی برویم تا تمام خانواده ها بتوانند از فضای بوستان ها 
اســتفاده کنند. ورودی آسیب های اجتماعی باز است و باید برای این ورودی ها فکر 

کرد زیرا وظیفه ما نباید تنها جمع کردن آسیب ها باشد.
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خـبـر  بـرگـزیـده

عیدی غنچه ها  برای کودکانی که  دیده  نمی شوند
شــرق: «همه بچه ها برای عمو نوروز دست می زنند و با پاهای کودکانه خود از روی 
آتش کوچکی که مربی ها درســت کرده اند، می پرند و زیر لب شــعری برای شــروع 
بهار می خوانند، یکی شــیرینی و دیگری سبزه مقوایی به دست می گیرد، این بچه ها 
هرکدام یک نقاشی به صورت دارند و چند ساعتی به دور از تحمل دردهای اجباری 
جشــن می گیرند...». کودکان آسیب دیده، یکی از اولین قربانی های جامعه محسوب 
می شوند؛ کودکانی که هرگز درک درستی از احساساتی مانند امنیت و شادی ندارند و 
اگر مداخلات اجتماعی برای اصلاح و کنترل شرایط آنها صورت نگیرد، دچار سیکلی 
از آســیب های همیشگی در جامعه خواهیم بود؛ اما همچنان مؤسسات و گروه های 
دغدغه مندی در کنار این کودکان حضور دارند تا از میزان آسیب های وارده به کودکان 
جلوگیری کنند یا باعث کاهش آن شــوند. مؤسسه نیکوکاری مهرآفرین جشنی با نام 
«عیدی غنچه ها» را به مدت دو روز برای کودکان محلات آسیب دیده برگزار می کند؛ 
مراســمی که به مدت دو روز فضای مملو از هیجان و شــادی برای این کودکان به 
همراه داشــت. طبق اظهارات یکی از مدیران این مؤسســه «یکــی از اهداف اصلی 
این مراســم ایجاد فضای شاد برای بچه هایی اســت که هرگز درک درستی از تجربه 
احساس شادی نداشــتند و با این کار خاطره ای ناب در ذهن شان خانه خواهد کرد». 
همچنین با وجــود آنکه یکی از محرک های مهم این مؤسســه ها وجود کمک های 
مالی و معنوی در کنار کودکان اســت، مهرآفرین درصدد ایجاد این همراهی ها برای 

فراهم کردن امکانات بیشتر کودکان تحت پوشش خود است.
جشن هایی برای عزت نفس و تجربه حس ناب کودکی

یکی از آنها اردلان است، یکی از پسر بچه های جشن «عیدی غنچه ها» که همراه 
دیگر بچه ها می خندد و بازی می کند. چند سال قبل با بحران روحی و بیماری شدید 
اوتیســم وارد این مجموعه شــد، اعتیاد پدر و مادر کار را به جایی رسانده بود که پدر 
جلوی چشم بچه ها مادر را به قتل می رساند و این کودک دچار بحران های مضاعفی 
می شــود؛ اما کم کم تلاش تیم مددکاری و آموزش مستقیم منجر به ترمیم بخشی از 
آسیب های روحی این کودک می شود و حالا اردلان پس از چند سال مثل دیگر بچه ها 
درس می خواند و شرایط خوبی دارد. شاید قابل تأکید باشد که یکی از تأثیرات چنین 
برنامه هایــی برای کودکان، ایجاد عزت نفس و ترمیم روحیه جمعی باشــد که طی 

تجربه در سال های قبل در بین این کودکان به خوبی نمایان است.

هدفمان  شادی  بچه هایی  است  که  شادی   را   تجربه   نکردند
زهرا دانشــور، مدیر مهد مهر آفرین، از چگونگی برپا شدن این جشن می گوید: «این 
چهارمین سالی است که مراسم های سال نو را برگزار می کنیم و جامعه هدف ما گروه 
بد سرپرست هستند. در واقع شش سال است که «مهد مهر» راه اندازی شده و هر سال 
جشــن های نوروز و چهارشنبه ســوری را برگزار می کنیم. با توجه به گروه هد مان که 
بچه های بدسرپرست هستند، از بدو تولد تا سنی که پیش ما حضور دارند، رنگ و بوی 
شــادی را با اعماق وجودشان حس نکرده اند؛ به طور مثال خاطرات زیبای کودکی را 
که اکثر ما در روزهای پایانی سال تجربه می کردیم، این بچه ها ندارند». ایشان اضافه 
می کند: «هدف این بود که در این جشن ها و در این روزها خاطره سازی کنیم که وقتی 
همین بچه ها به ۱۸ســالگی رســیدند و مروری بر آن روزهای ناب کودکی داشتند، از 
خاطرات گذشــته حس خوبی پیدا کنند. من به این لحظات، شــاد شاد می گویم و در 
این لحظات هیچ قانونی برای بچه ها نداریم، بچه ها آزاد و رها هستند و این کمترین 
حق آنهاست که از ایشان دریغ شده و ما می خواهیم به آنها برگردد». دانشور از تأثیر 
این شــکل برنامه ها بر کودکان می گوید و تأکید می کند: «برگزاری این شکل برنامه ها 
در سال های قبل هم بسیار اثر گذار بوده، وقتی شاخصه خوشحالی بچه ها را از شروع 
تأسیس مهد و بعد از شش سال ارزیابی می کنیم، با وجود کیفی بودن آن این تفاوت، 
کاملا تأمل برانگیز اســت؛ اما مقیاس آن بصری است و شما کاملا می بینید که بسیار 

اثر بخش بوده و هر سال برای شروع این جشن ها بچه ها لحظه شماری می کنند».
کودکانی با آسیب فراوان

مهد کودک این مؤسســه در دهه ۹۰ با هدف کاهش آســیب اجتماعی برای گروه 
هدف خاصی ایجاد شــد که فاطمه دانشــور، مدیرعامل مؤسســه مهرآفرین، درباره 
چگونگــی تاریخچــه آن می گوید: «کار مــا حمایت از کودکان بد سرپرســت زیر ۱۸ 
ســالی است که از والدین مؤثر برخوردار نیستند. ما در مهدکودک مؤسسه مهرآفرین 
کودکانــی داریم که خیلی پدران آنها در زندگی این بچه ها نشــانی ندارند و از همین 
نظر ما بیشــتر با مادر آنها در ارتباط هســتیم. بین آنها بچه هایی هستند که از روابط 
آزاد متولد شــدند و معمولا بدون شناسنامه هســتند. من سال ۹۲ وارد شورای شهر 
تهران شــدم تا بتوانم در عرصه های سیاست گذاری برای بچه هایی مانند کسانی که 
در مهرآفرین تحت پوشش بودند، زمینه حمایتی فراهم کنم. آن زمان خیلی متوجه 
بچه هایی که به فروش می رســند، نشده بودم تا آن موقع که وارد شورای شهر شدم 
و ترددم به محلات شــوش و هرندی بیشــتر شد و صحنه های خیلی بدی به ویژه در 
بازار اوراقچی دیدم. معمولا آنجا شــبانه تــردد می کردم و یک بار مادری را دیدم که 
دختر چهارساله خود را می خواست ۵۰۰ هزار تومان بفروشد. خریدارهای آن منطقه 
خودشان مصرف کننده و قاچاقچی بودند. همان جا متوجه وضعیت فروش کودک در 
منطقه شدم. در ارتباطی که با این مادر داشتم، متوجه شدم پیش از این هم سه فرزند 

دیگرش را به همین شکل فروخته است که هیچ کدام هم پدر مشخصی نداشتند».
دانشور درباره آسیب های زنان این مناطق می گوید: «گفته می شود که وقتی افراد 
به دلیل تجاوز باردار می شوند، معمولا خیلی مهر مادری در آنها وجود ندارد و وقتی 
با چنین مادرهایی صحبت می کردیم که چرا باردار شدی؟ مثلا می گفتند جای خوابی 
نداشتم. این خانم شــب ها در دکان فردی می خوابید که در ازای آن باید نیاز آن فرد 
را هــم برآورده می کرد که به همین دلیل هم باردار شــده بود. بعــد از این ماجراها، 
گزارش های این معضلات را برای بســیاری از ارگان های دولتی نوشتم تا مداخله ای 
صورت گیرد که به نتیجه نرسید. در دولت آقای روحانی با خیلی جاها مکاتبه کردم 
و وقتی دیدم فایده ای ندارد خودم دســت به کار شدم و اینجا را تأسیس کردم. من با 
خیلی از کودکان صحبت می کردم که شــاهد صحنه های ناخوشایندی بودند، شروع 
کردیم به پذیرش این بچه ها که غیر از ارتباط با بچه ها با زنان باردار زیادی هم مواجه 
می شدم و یکی دیگر از تصمیم ها بر این شد که زنان باردار را هم تحت پوشش قرار 
دهم. در یکی از مکاتباتم با وزارت بهداشــت بود که وزیر دستور داد بیمارستان ها با 
مؤسسه مهر آفرین همکاری کنند. آن زمان ما تعدادی نوزاد شیر خوار را تحت حمایت 
قرار دادیم. این مهد کودک بچه های بســیاری را نجات داده، شاید تا الان ۷۰ کودک را 
از آسیب هایی مانند فروش، بهره کشی ... یا اجار ه  داده شدن و انواع آسیب آنها نجات 
داده است». مهرآفرین علاوه بر تهران در ۲۷ شهر دیگر هم نمایندگی دارد و دانشور 
درباره وضعیت مراکز تحت پوشــش خود اضافه می کند: «همان اول دیدم آمار این 
آسیب در تهران، کرج و مشهد و ورامین بالاست که شروع به تأسیس مرکز در جاهای 
مختلــف کردیم. ما در مدت کوتاهی تعداد مراکز را افزایش دادیم؛ اما الان لیســت 
انتظــار بچه هایــی را داریم که ما برای آنها جا نداریم، در صورتی که داســتان زندگی 
هر کدام از این بچه ها بسیار تأمل برانگیز است و امیدواریم حمایت های بیشتری از ما 

صورت گیرد...».
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